
Datorföreningen vid
Lunds Universitet och

Lunds Tekniska Högskola 2023-11-16
STYRELSEN

STYRELSEMÖTESPROTOKOLL 2023-11-16

Närvarolista: rocket, Roderik Lundberg Bauhn, ordförande
getz, Getz Mikalsen, systemansvarig
logolyte, Love Sundin, kassör
linuks, Linus Miller, medlem

Fjärrnärvarolista: flask, Yangyi Qi, ledamot

§0 OFMA

• rocket utser sig själv till mötesordförande. Mötet godtar
detta.

• linuks utser sig själv till sekreterare. Mötet godtar detta.

• getz utses av ordförande till justerare. Mötet godtar detta.

rocket förklarar mötet öppnat 18:00

§1 Planering höstmöte
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§1.1 Motion: Make MH
Källaren Great Again

logolyte har läst.
getz är inte positiv till motionen.
Styrelsen är positiv till att (ansvarfullt) spendera pengar om
det bidrar till öka aktiviteten i föreningen.
Flerarbetsplatser
Inga kommenterar angående racks förslaget.
Vi ska inte ha workshops i lokalen och vi behöver inga hd
skärmer
Beräkningsmaskin
Undersök rimligt, modernt sätt att köra ML workloads. Det
kanske inte är grafikkort som är smartast att köra. Nvidia säljer
devkit för AI numera.
Avyttra gammalt
Vi måste komma i kontakt med medlemmar som eventuellt har
lånat ut grejer innan vi avyttrar.
Angående Sun maskiner, spara de bäst spekkade och avyttra
resten.
Avyttra dubbletter".
Uppgradera KVM
Det låter som en bra idé! Speciellt bra att det blir enklare för
folk att komma åt sina burkar.
linuks sätter upp en lista på lite alternativ.
Det räcker med att mötet sätter upp en budget så får de som
arbetar med det utgå från det.
Övrigt
NEJ till kaffekokare och tekokare, om det inte visar sig vara
stort intresse. Största iFixit vore bra. Bokhyllor behöver vi inte
och inte ställa grejer i hallen/korridoren.

§1.2 Budget 2024 Styrelsen ger logolyte i uppdrag att till höstmötet fastställa en
rimlig budget.

§1.3 Övrig planering loglyte tar upp posters. flask säger att han gör några förslag
till höstterminsmötet. rocket säger vi kan köra under övriga
punkter på mötet

§2 Projekt Inga projekt.

§3 Övriga frågor

§3.1 GLÖGG! Är vi intresserade av glögg? JA! Vi är jätte intressade av
glöggkväll.
Budget 2k. getz lägger ut.

§3.1 Protokollet inför
bankbesöket

Vi kommer ha ett nytt val på höstmötet, så vi använder det
protokollet istället för vårterminsmötet.
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§4 Bokning av nästa
styrelsemöte

Det lär bli i januari. Nya styrelsen får sätta datum

§5 OFMA Mötet avslutas 19:17

Vid protokollet

linuks
Mötessekreterare

Justeras

getz
Justerare
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